
Bestyrelsesmøde FP16 - 17. juni 2019 
 

- Valg af referent 
o Nicolai 

- Valg af næstformand 
o Valgt blev Nicolai Kolding 

- Brev fra Vurderingsstyrelsen 
o Hvis der skal gøres indsigelse, skal det være i fællesskab med de øvrige 

ejerforeninger. 
o Efter næste møde i fællesudvalget tages der stilling til en fællesskrivelse til 

beboerne i ejendommen. 
o Kim følger op efter mødet onsdag 

- Samarbejdsudvalg 
o Vi er interesseret i at opnå økonomiske gevinster 
o Vores holdning er at vi gerne vil samarbejde om indkøbsaftaler. 
o Vi er ikke for et juridisk bindende samarbejde 
o Vi vil gerne være med til at koordinere fremtidige renoveringsopgaver på 

bygningerne. 
- Facebook 

o Nødkaldsliste og navne på bestyrelsesmedlemmer fastgøres i top 
o Husorden uploades som dokument 
o Nødkaldsliste som dokument 

- Vandskade på 6. sal 
o I lejlighed tager beboer sig selv af korrespondancen med Domis/sælger 
o Nicolai følger op på vandskade på gangareal med Domis 
o Kim svarer beboers tidligere sendte mail. 

- Opfølgning på fejl og mangel gennemgang af fællesareal. 
o Sandi tager kontakt til Domis/NCC og spørger til en status 

- Elregning, som var høj i regnskabet 
o Vi afventer Vidars opgørelse 

- Forslag til belysning på altaner og tagterrasser 
o Vi beder Brian om at sende mail fra Hommelhof ud til ejere. 
o Kim følger op 

- Beredskabsliste 
o Kim spørger på fællesudvalg om hvad aftalen er. 
o Alternativ stiller vi op med 3 mand fra nummer 16 som oplæres i bygningens 

instalationer. 
- Tilbud på blødgøringsanlæg 

o Nicolai tager kontakt til leverandør 
- Til på renhold af fællesarealer 

o Sandi har fået tilbud omhandlende nummer 8, 16 og 26 
o Kim fremlægger dette på fællesmødet, hvorefter der tages stilling hertil. 

- Butikker/restauranter 
o Kim tager kontakt til Domis og spørger til færdigmelding, rengøring mv. 


